

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1

Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
BASF AKTIENGESELLSCHAFT	01/14/2008
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	BASF SE
Street Address:	Carl-Bosch-Strasse 38
City:	Ludwigshafen
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	67056
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	10514489
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(202)659-0105
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>	
Email:	slawek.mosiolek@novakdruce.com
Correspondent Name:	Novak Druce + Quigg LLP
Address Line 1:	1300 Eye Street, NW
Address Line 2:	1000 West Tower
Address Line 4:	Washington, DISTRICT OF COLUMBIA 20005
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	PF 53561
NAME OF SUBMITTER:	S. Peter Konzel
Total Attachments: 2 source=080114-BASF_Aktiengesellschaft_change_of_name_to_BASF_SE-Certificate-Notarized-080313-2#page1.tif source=080114-BASF_Aktiengesellschaft_change_of_name_to_BASF_SE-Certificate-Notarized-080313-2#page2.tif	

OP \$40.00 10514489

500839199

PATENT
REEL: 022568 FRAME: 0617

Formwechsel

Conversion

Bescheinigung gemäß § 21 BNotO
über den Formwechsel der
BASF Aktiengesellschaft

Certificate
in conformity with Sec. 21 of the Federal German
Ordinance for Notaries (BNotO)
concerning the conversion of
BASF Aktiengesellschaft

1. **BASF Aktiengesellschaft**

Die BASF Aktiengesellschaft mit dem Sitz in Ludwigshafen am Rhein, Bundesrepublik Deutschland, war in der Rechtsform der Aktiengesellschaft deutschen Rechts bis zum 14.01.2008 im Handelsregister des Amtsgerichts -Registergericht- Ludwigshafen am Rhein, Bundesrepublik Deutschland unter HRB 3000 eingetragen.

1. **BASF Aktiengesellschaft**

BASF Aktiengesellschaft with registered office in Ludwigshafen am Rhein, Federal Republic of Germany, was registered in the form of a stock corporation [Aktiengesellschaft] in the commercial register of the district court -court of registry- in Ludwigshafen am Rhein, Federal Republic of Germany, under the entry number HRB 3000 until January 14, 2008.

2. **BASF SE**

Die BASF Aktiengesellschaft wurde mit Beschluss der Hauptversammlung vom 26.04.2007 im Wege des Formwechsels nach Maßgabe des Umwandlungsplanes vom 27.02.2007 in die BASF SE mit dem Sitz in Ludwigshafen am Rhein, Bundesrepublik Deutschland umgewandelt.

Die BASF SE mit dem Sitz in Ludwigshafen am Rhein, Bundesrepublik Deutschland ist seit dem 14.01.2008 in der Rechtsform der Societas Europaea im Handelsregister des Amtsgerichts -Registergericht- Ludwigshafen am Rhein, Bundesrepublik Deutschland unter HRB 6000 eingetragen.

2. **BASF SE**

As resolved by the Annual Meeting of Shareholders on April 26, 2007, BASF Aktiengesellschaft has been converted by way of change of legal form pursuant to the Conversion Plan of February 27, 2007 into BASF SE with registered office in Ludwigshafen am Rhein, Federal Republic of Germany.

BASF SE with registered office in Ludwigshafen am Rhein, Federal Republic of Germany, is registered as from January 14, 2008 in the legal form of a Societas Europaea in the commercial register of the district court - court of registry - of Ludwigshafen am Rhein, Federal Republic of Germany, under the entry number HRB 6000.

Die BASF SE ist deshalb infolge dieses Formwechsels dieselbe juristische Person wie die BASF Aktiengesellschaft.

Therefore, through such conversion BASF SE is the same legal person as BASF Aktiengesellschaft.

Ausweislich des Artikels 37 Abs. 2 der VERORDNUNG (EG) Nr. 2157/2001 DES RATES vom 08. Oktober 2001 über das Statut der Europäischen Gesellschaft (SE) hatte diese Umwandlung weder die Auflösung der Gesellschaft noch die Gründung einer neuen juristischen Person zur Folge.

As set forth in Art. 37 para. 2 of Council Regulation (EC) No. 2157/2001 of October 8, 2001 on the Statute for a European Company (SE) this conversion neither resulted in the dissolution of the company nor in the establishment of a new legal person.

3. **Nachweis**

Den vorbeschriebenen Formwechsel stelle ich, Notar, hiermit fest aufgrund meiner heutigen Einsicht in die zwei genannten Handelsregister.

3. **Confirmation**

Based on today's inspection of the commercial register, I, Notary public, certify the aforementioned conversion.

Ludwigshafen am Rhein (Bundesrepublik Deutschland), den 13. März 2008

Ludwigshafen/Rhine (Federal Republic of Germany),
March 13, 2008



Notar/Notary Public

PATENT

REEL: 022568 FRAME: 0618

Die Übereinstimmung
vorstehender Abschrift mit
der Urschrift wird hiermit
beglaubigt.

Ludwigshafen am Rhein,
Bundesrepublik Deutschland,
den 31. Juli 2008



Notar/Notary Public

I hereby certify the copy
reproduced above to be a
true and correct copy of the
original record.

Ludwigshafen/Rhine,
Federal Republic of Germany,
this 31st day of July, 2008

A handwritten signature in black ink, consisting of a large, stylized 'A' followed by a smaller, more complex mark.

Gebührenwert: 2.000,-- EUR

Value of fee: 2.000,-- EUR